
PROTOKÓŁ Nr 24/3/2010 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty 

odbytego w dniu 14.04.2010r. 
 

 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.13.00 
 

Posiedzenie  
 
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Jarosław Lasota -  Przewodniczący 
Komisji. 
 

Przewodniczący Komisji rozszerzył porządek obrad o projekty uchwał 
w sprawie: 

• dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2010r., 
• utworzenia Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla uczniów 

z upośledzeniem umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz 
dla uczniów z niepełnosprawnościami sprzęŜonymi wchodzącej w skład 
Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Baryczy, dla którego 
organem prowadzącym jest Powiat Konecki oraz nadania jej aktu 
załoŜycielskiego 

 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu powiatu za 

2009r. 
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie 

Powiatu Koneckiego na 2010r. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy dla uczniów z upośledzeniem umysłowym w 
stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów 
z niepełnosprawnościami sprzęŜonymi wchodzącej w skład Specjalnego 
Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Baryczy, dla którego organem 
prowadzącym jest Powiat Konecki oraz nadania jej aktu załoŜycielskiego. 

5. Sprawy róŜne. 
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Ad- 2 i 3. 
 
 
Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz przedstawiła sprawozdanie roczne z wykonania 
budŜetu powiatu za 2009r. oraz projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w 
budŜecie Powiatu Koneckiego na 2010r., 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omówione sprawozdanie pozytywnie 8 głosami za, przy  
1 głosie wstrzymującym się. 
 
W dyskusji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie głos zabrał: 
 
Radny Antoni Szkurłat – stwierdził, Ŝe materiały dostarczane są radnym nie 
terminowo i niezgodnie z obowiązującym Regulaminem Rady Powiatu. Ponadto 
zapytał, czy jest moŜliwość przeznaczania środków finansowych dla Policji, 
poniewaŜ wcześniej nie było takiej moŜliwości. 
 
Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz powiedziała, Ŝe moŜna teraz przekazywać środki 
na fundusz celowy wsparcia Policji zgodnie z ustawą o policji. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie. 
 
 
Ad - 4. 
 

Przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie utworzenia 
Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy dla uczniów z upośledzeniem 
umysłowym w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz dla uczniów 
z niepełnosprawnościami sprzęŜonymi wchodzącej w skład Specjalnego 
Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Baryczy, dla którego organem 
prowadzącym jest Powiat Konecki oraz nadania jej aktu załoŜycielskiego który 
przedstawił Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan 
Krzysztof Stachera. 
 
dyskusji nie prowadzono. 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt jednogłośnie pozytywnie. 
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Ad - 5. 
 
W sprawach róŜnych Starosta Andrzej Marek Lenart – powiedział, Ŝe jeśli są 
chętni radni to zostanie zorganizowany bus na uroczystości pogrzebowe po 
katastrofie w Smoleńsku i naleŜy zapisywać się w Biurze Rady Powiatu. 
 
 
Innych spraw róŜnych nie było. 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13.35. 
Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       Zdrowia i Oświaty 
 
 
Monika Trojanowska   Jarosław Lasota 
 
 
 
 
 
Końskie, dnia 14.04.2010r. 
 
 


